
LEPŠA KRAJEVNA SKUPNOST VIČ

Še pet let do
dokončne izgradnje

»Če primerjam letošnji plan krajevne
skupnosti Vič in njegovo uresničitev,« je
zastavil pogovor predsednik sveta KS Vič
Jože Orešnik »smo bili stvarni načrtovalci.
Nekatere komunalne dobrine smo prido-
bili z našo stanovanjsko sosesko. Ta je z
dvema novima objektoma in okrog stotimi
stanovanji pripomogla, da smo v okrog
petnajstih letih zaključili z izgradnjo sose-
ske VS/6 in v njej dobili tudi vse pripada-
joče komunalne objekte, kot so voda,
elektrika in kanalizacija. Za dokončno
ureditev krajevne skupnosti nam ostaja še
nekaj neasfaltiranih cest in pločnikov. Le-
tos smo tako asfaltirali Gabrškovo ulico,
Viško naselje, ter del Pokljukarjeve ceste.
Dokončno smo uredili tudi igrišče pri
osnovni šoli in s tem dosegli, da služi vsem
krajanom.«

Kolikšen je bil pri tem prispevek kraja-
nov?

»Vsak krajan je moral prispevati po
5.000 dinarjev za asfaltiranje ulic. Trije,
štirje občani niso prispevali, ker smo se
dogovorili, da bomo najprej dokončno
uredili ob njihovih zgradbah igrišče in
ograje ob njem, potem pa bodo tudi oni
dali svoj prispevek.«

Omenili ste igrišči, pomeni to, da je
naselje dokončno urejeno in opremljeno
tudi s primernimi igrali za otroke?«

»V gradnji je še zgradba s številčno oz-
nako B - 23. Ko bo ta dograjena in vselje-
na, bomo tudi v celoti opremili igrišča z
igrali. Izračunali smo, da bo to nekako
1982. leta.« --•• • ̂ '-^<^^<^^'^><m^.

Je javna razsvetljava v KS Vič zadovo-
Ijiva?

»Prihodnje leto bomo uredili javno raz-
svetljavo še na Pokljukarjevi cesti. To smo
planirali že za letošnje leto, pa je uresniči-
tev izpadla zaradi rušenja objekta ob tej
cesti.«

Tako je bil uresničen komunalno del
letošnjega plana KS. So v njem ostale še
neuresničene planske postavke?

Jože Oreškorič

»So. Za nekaj časa imamo v planu pri-
dobitev prostorov za delovanje delegat-
skega sistema in za službe krajevne skup-
nosti, in večji potrošniški center za pet
tisoč prebivalcev.

Letos je bil sprejet tudi urbanistični
načrt za naselje »Nagrbi« in smatramo, da
bo šel prihodnje leto v gradnjo. V njem bo
tudi otroški vrtec za 250 otrok. Vanj naj bi
prvtč vstopili 1983. leta. S tem bomo naše
krajane rešili mnogih nevšečnosti. Če nam
bo resnično uspelo pridobiti vse te objek-
te, bo 1985. ieta v celoti izgrajeno naše
naselje.«

Ste o tem govorili tudi na zadnjih sejah
vašega sveta?

»Precejšnjo pozornost smo posvetili
predvsem delu delegacij v naši krajevni
skupnosti. S temeljno delegacijo za zbor
krajevnih skupnosti občinske skupščine
smo kar zadovoljni. Ocenjujemo pa, da so
premalo delavne delegacije za samouprav-
ne interesne skupnosti, kljub temu, da pri-
čakujemo v naslednjem srednjeročnem
obdobju štiri nove učilnice pri šoli, novi
otroški vrtec in vzpostavitev novih razme-
rij v stanovanjskem gospodarstvu. Prav
slednjemu smo namenili tudi precejšen del
razprav.« ^

Bliža se novo leto. V kakšnem vzdušju
ga priživljate v KS Vič?

»Novoletni čas obeležujeta dve po-
membnejši akciji. Na srečanju zberemo

vse starejše občane, v osnovno šolo pa
pride nekajkrat na obisk tudi dedek Mraz.

Obe prireditvi pa zlijeta v pripravah svet
krajevne skupnosti, osnovno šolo ter kra-
jevno organizacijo rdečega križa in druš-
tvo prijateljev mladine. Omenjali ste sode-
lovanje z osnovno šolo.

»Lahko rečem, da krajevna skupnost in
osnovna šola plodno sodelujeta. Oboje-
stransko skušamo ustreči potrebam in že-
ljam. Razumljivo je, da mi največkrat
»priskočimo« na pomoč z denarjem, šola
oziroma šolarji pa z najrazličnejšimi slove-
snimi in tekmovalnimi prireditvami. Opo-
zoril pa bi še na novost v sodelovanju. Naši
krajani se lahko tedensko v šolski telova-
dnici na rekreacijskih urah naužijejo novih
telesnih spretnosti in moči. Na sestanke in
prireditve, ki jih organiziramo v šolskih
prostorih, pa menim, da ni potrebno opo-
zarjati.«

Sneg vas je verjetno presenetil tudi v KS
Vič. Ste zadovoljni s čiščenjem snega?

»Na javnih površinah je Komunalno po-
djetje prvič z nekoliko zamude, drugič pa
hitro in učinkovito odstranilo snežne ovire.
Na ostalih površinah pa skrbijo za čiščenje
predvsem hišniki posameznih večjih stano-
vanjskih zgradb. Lahko rečem, da nisem
naletel na površine, ki ne bi bile očiščene.«

Kaj ste vnesli v dokumente o srednje-
ročnem planu 1981-1985?

»Najprej naj rečem, da smo se z našim
planom vključili v plan občine Ljubljana
Vič Rudnik. Do 1985. leta naj bi dobili po
potrdilu in sprejemu na vseh organih in
skupščini KS prizidek s štirimi učilnicami
pri osnovni šoli, W Z za 250 otrok, iz-
gradnjo soseske Na grbi s 178 stanovanj-
skimi enotami, potrošniški center in pro-
store za delo KS. Manjše zadeve bomo
reševali sproti.«
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